
                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

Referat Styremøte NFK  

Tidspunkt:       mandag 02.09.2024 kl. 1800-2030 

Sted:                Fossegrenda 7.  

 

             Referent:  Arne Aalberg 
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1. Godkjenning referat forrige styremøte 

Godkjent 
 

2. Status aversjon 
Ferdig med de oppsatte kvelder med aversjon. Kun en kveld 
igjen, 4. sept. 
Vi må prøve å regulere “tilgangen” av påmeldinger litt bedre 
Ca 200 strømmes så langt. Rekord. 
Vi må gå gjennom kvaliteten på sauer og trøa, og sikre at sauene 
løper nok (er redde nok) 
 

3. Apport 
Heidi og Rune utarbeider planer for apportbevis-arrangement 
 

4. Skogprøven  
Gjennomført med 19 hunder og 3 premier. Trolig balanse 
økonomisk. 
 

5. Sølvhundprøven.  
Pr nå 57 påmeldte. Trolig bare VK kval og VK finale (todagers). 3 
parti på fredag og finale lørdag.  
2 kvalitetsparti fredag, 3 på lørdag og 2-3 på søndag.  
Ordner seg med dommere etterhvert. 
 
Ikke kapasitet til å ordne med loddsalg denne gangen. 



                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

 
6. Medlemskveld 

65 medlemmer påmeldt til Melhus dyreklinikk-kveld. 
 
Mulig vi får laget en reklamefilmsnutt om førstehjelpspakken vår. 
Øystein ser på det. 
 

7. Revolvere 
Vi faser ut gamle 9mm revolvere. Kaster noe og selger ut de som 
er brukbare. 
 
Eventuelt: 
 
Nina har en ide om å lage en film om prøvedeltakelse for 
uerfarne. 
 
Marius mener det kan være en film om alt vi har av aktiviteter – 
en kortfilm om positive aktiviteter. 
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